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اصفهان - خبرنگار کیهان:
معــاون اول رئیس جمهور بــا بیان اینکه فولاد مبارکه اصفهان قادر اســت با 
مجموعه توانمندی های خود به یک بنگاه اقتصادی دانش بنیان تبدیل شود گفت: از 
جهت گیری های اصلی اقتصاد مقاومتی، دانش بنیان بودن آن است که فولاد مبارکه 

بر این مسئله بخوبی متکی است.
دکتر اســحاق جهانگیری در آئین بهره برداری از طرح ماشین ریخته گری شماره 5 فولاد 
مبارکه اصفهان که با حضور جمعی از مسئولان کشوری و استانی برپا شد، در سخنانی با اشاره 
به اینکه امروز 84 درصد قطعات و تجهیزات مورد نیاز فولاد مبارکه در  داخل تامین می گردد 
آن را نتیجه تلاش مدیران و متخصصان و مهندســان و تک تک کارکنان این مجتمع بزرگ 

صنعتی در اصفهان دانست.
معاون اول رئیس جمهور همچنین گفت: به دلیل ارتباط خوب فولاد مبارکه با دانشگاههای 
کشــور امروز شــاهد صادرات 54 درصدی محصولات این شرکت به اروپا هستیم و مهمترین 
توصیه ما به واحدهای صنعتی این اســت که به بازارهای بین المللی وصل شوند و کالاهایی را 

تولید کنند که از نظر کیفیت قابل ارائه در بازارهای دنیا باشند.
وی با اشاره به اینکه شرکت فولاد مبارکه اصفهان یک شرکت در تراز بین المللی محسوب 
می شــود و به عنوان نماد صنعت ایران در جهان مطرح اســت اضافه کرد، در زمان افتتاح این 
کارخانه بسیاری از افراد، فعالیت آن را مقرون به صرفه نمی دانستند اما امروز با تلاش تک تک 
کارکنــان و در راس آن مدیریت این واحــد عظیم صنعتی،  ارزش محصولات فولاد مبارکه به 

37 میلیارد دلار رسیده است.
جهانگیری ادامه داد: در حال حاضر کارهای بزرگی در گوشــه و کنار کشــور درحال اجرا 
است و کشور روند رو به رشد توسعه خود را به سرعت طی می کند. باید در نظر داشته باشیم 
جایگاه واقعی صنعت ایران فراتر از اینهاســت، دست یابی به این جایگاه رسالتی است بر دوش 
تک تک مدیران و کارشناسان و کارکنان صنعتی ایران در بخش  های خصوصی و بر دوش همه 
کســانی که دل و روحشان برای این کشور می تپد. این وظیفه بار سنگینی بر دوش مسئولین 

گذاشته که باید این مسیر را هر چه سریعتر طی کنند.
معاون اول رئیس جمهور تصریح کرد: در سالهای اول انقلاب وقتی تصمیم گرفته شد فولاد 
مبارکه احداث شود، کسانی که می توانستند به عنوان مدیر اجرای فولاد مبارکه انتخاب شوند 
از انگشــتان دســت کمتر بودند در عین حال از نظر نیروی انسانی با محدودیت مواجه بودیم. 
در آن ســنوات مجبور بودیم نیروهای انسانی فارغ التحصیل را برای کسب آموزش و تجربه به 
کشورهای دیگر اعزام نمائیم که این خود در بدو امر هزینه سنگینی متوجه دولت می نمود و این 
اجتناب نا پذیر بود چرا که می خواستیم به تکنولوژی ساخت فولاد دست یابیم. اما اکنون هزینه ای 
که آن روز متحمل شدیم باعث شد تا در داخل کشور متخصصانی از جنس فولاد داشته باشیم.

دکتر جهانگیری در همین رابطه افزود: روزی که فولاد مبارکه در حال ساخت بود، کمتر 
کســی به شکل گیری و سودآوری فولاد مبارکه خوشبین بود ولی امروز شاهد این هستیم که 
ارزش محصولاتی که در این شرکت از اول تا به امروز تولید شده 37 میلیارد دلار است که در 
مقایســه با هزینه ساخت این شرکت، مبلغ قابل توجهی است. این افتخار نصیب تمام کسانی 

است که از اول تا امروز در فولاد مبارکه نقش ایفا نموده اند.
جهانگیری در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به خاطرات یکی از مسئولین کشورهای 
بلوک شرق گفت: یکی از شگردهای کشورهای غربی علیه کسانی که می خواهند کارهای بزرگی 
انجام دهند این است که فضاسازی می کنند و آنها را زیر سوال می برند تا این کشورها همواره 

کوچک مانده و رشد پیدا نکنند.
معاون اول رئیس جمهور ادامه داد: مدیران بزرگ کشــور نباید تحت تاثیر جوسازی ها قرار 
بگیرند و بایستی مایوس نشده و دست از کار بر ندارند زیرا این روزها و فضاسازی ها می گذرد 

اما دستاورد آنها برای ملت ایران باقی خواهد ماند.
وی با اشــاره به فضاسازی های نادرستی که علیه مدیران فولاد مبارکه در ابتدای کار این 
مجتمع شــد، افزود: مهم این است مدیران کشور شجاعت داشته باشند و بدون کوتاهی برای 
کشورشان تصمیم گیری کنند زیرا وقتی ملت ایران فرمان اداره کار را در اختیار آنها قرار داده 

انتظار دارند که آنها کشور را به پیش ببرند.
جهانگیری با بیان اینکه ما نباید به خاطر حواشی دست روی دست بگذاریم تا در جایی 
مانند میدان مشترک پارس جنوبی، کشوری کوچک، منابع ملت ما را استخراج کند یا در میادین 

نفتی مشترک متوجه شویم که مخازن کشور را طرف مقابل برداشته است.
وی با تاکید بر اینکه یک لحظه تعلل در کار خیانت به منافع ملی است، گفت نباید دلسرد 

شد و باید با تمام توان در مسیر حفظ منافع ملت گام برداشت.
به همه مدیران و کارکنانی که در این شــرکت تلاش کردند تا امروز یک میلیون و 800 
هزار تن به ظرفیت فولاد کشور اضافه شود، خدا قوت می گوییم، همچنین خداوند را شاکریم 

که به حمدا... امروز کشور در حال توسعه است. 
وی افزود: گروه فولاد مبارکه قادر اســت که با توانمندی هایی که در داخل این مجموعه 
وجود دارد به عنوان یک بنگاه صنعتی دانش بنیان در اقتصاد مقاومتی نقش موثری ایفا نماید. 

فولاد مبارکه اصفهان نماد صنعت ایران است

طی آیین باشکوهی با حضور دکتر اسحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهور و 
جمعی از وزرا و مسئولین کشوری و استانی اولین ورزشگاه مسقف کشور در اصفهان 
مورد بهره برداری قرار گرفت. ورزشــگاه 75 هزار نفری نقش جهان پس از 23 سال 

انتظار به همت شرکت فولاد مبارکه اصفهان تکمیل و به بهره برداری رسید.
به گزارش خبرنگار ما در آیین افتتاحیه این ورزشگاه بزرگ معاون اول رئیس جمهور ضمن 
قدردانی از شرکت فولاد مبارکه اصفهان که جانانه در این عرصه قدم گذاشت، اظهار امیدواری 
کرد این ورزشگاه همراه با سایر پروژه هایی که در این استان در حال تکمیل است، برای مردم 

اصفهان مبارک و مایه خیر و برکت باشد.
دکتر اسحاق جهانگیری با تاکید بر اینکه این حق مردم اصفهان است که از امکانات 
مناســب در زمینه های مختلف از جمله ورزش بهره مند باشــند، گفت: متاســفانه دوران 
تکمیل این ورزشــگاه خیلی به طول انجامید که چندین مسئله از جمله محدودیت منابع 
مالی طرح های دولتی و عدم مدیریت در استفاده صحیح از منابع از عمده دلایل تاخیر در 

اجرای این چنین طرح هاست.
وی در همین رابطه تصریح کرد: بخش ورزش از جمله بخش هایی اســت که ما به دلایل 
متعددی باید به آن بپردازیم اگر به سلامت جامعه می اندیشیم، هیچ موضوعی در پیشگیری از 
بیماری ها به اندازه ورزش اهمیت ندارد. اگر به مبارزه جدی و بی امان با آســیب های اجتماعی 
نظیر اعتیاد نیز بیاندیشــیم باز هم همین ورزش است که می تواند به خوبی نقش آفرینی کند 
همچنان که در جلســه ای که در حضور مقام معظم رهبری بودیم، تصریح شــد به یقین هیچ 
عاملی به اندازه ورزش در پیشگیری، کنترل و مبارزه با اعتیاد و برخی آسیب های اجتماعی نقش 
ندارد. از این رو ما باید برای همه اقشار مختلف جامعه و بویژه جوانان سراسر کشور برنامه ریزی 

ورزشی و امکانات و اماکن ورزشی را تدارک ببینیم.
معاون اول رئیس جمهور از به بهره برداری رســیدن ورزشــگاه نقش جهان توسط بخش 
غیردولتی به عنوان مثال بارز ورود بخش خصوصی در این راستا یاد کرد و ادامه داد: از زمانی 

شرکت فولاد مبارکه ورزشگاه نقش جهان را به مردم اصفهان هدیه کرد
که تصمیم گرفته شد فولاد مبارکه برای تکمیل و بهره برداری ورزشگاه نقش جهان وارد گود 
شود، بحمدالله مشاهده کردیم که ظرف مدت کوتاهی این پروژه تکمیل و آماده بهره برداری شد.

دکتر جهانگیری با قدردانی از سرمایه گذاری فولاد مبارکه در این خصوص تصریح کرد: باید 
شرایطی فراهم گردد که اینگونه پروژه ها برای شرکت هایی نظیر فولاد مبارکه از نظر اقتصادی 
ایجاد جاذبه کند. این باعث می شــود در سراسر کشور شاهد به بهره برداری رسیدن پروژه های 

متعدد و مشابهی باشیم.
وزیر ورزش و جوانان: همت والای مدیریت فولاد مبارکه 

در افتتاح ورزشگاه نقش جهان ستودنی است
دکتر ســلطانی فر در اولین روز کاری خود به همراه معاون اول رئیس جمهور برای افتتاح 
ورزشــگاه نقش جهان به اصفهان آمده بود، طی ســخنانی گفت: همت والای مدیریت فولاد 
مبارکه در افتتاح ورزشــگاه نقش جهان ستودنی است در عین حال باید از مسئولین استان و 
سایر دست اندرکاران که در به ثمر رسیدن این پروژه همت گماردند، تشکر و قدردانی نمائیم.

وی با بیان اینکه در همه دنیا اسپانســری تیمهای ورزشــی برای بنگاه های اقتصادی به 
عنوان یک فرصت تلقی می گردد، تصریح کرد: در کشور ما این فرصت به دلیل اینکه ساز و کار 
آن فراهم نیست، یک معضل است. این بدان معنی است که وقتی یک بنگاه اقتصادی یا یک 
صنعت مسئولیت یک تیم را قبول می کند یک محل هزینه است این در صورتی است که در 
دنیا همانگونه که اشاره شد، یک فرصت برای کسب درآمد است. خارج از کشور ما کسانی که 
تیم داری می کنند با ســازوکارهای لازم نه تنها هزینه های تیم داری را تامین می کنند بلکه از 
آن به عنوان کسب درآمد هم استفاده می کنند. فلذا باید با همت و همفکری سایر مسئولین و 
با فعال کردن اقتصاد ورزش کشور این معضل را به فرصت تبدیل کنیم و اتکای تیمها و بطور 
کلی ورزش را به اعتبارات محدود دولتی کم کنیم تا سرمایه گذاری در بخش ورزش توجیه پذیر 

باشد و با درآمدزا شدن باعث اشتیاق و رغبت بنگاه ها و سرمایه گذاران در این بخش شویم.
استاندار اصفهان: ورزشگاه نقش جهان
 یکی از ابرطرح های 5 گانه اصفهان بود

دکتر زرگرپور استاندار اصفهان در این مراسم در سخنانی در خصوص ورزشگاه نقش جهان 
گفت: همانگونه که معاون اول رئیس جمهور در ســفر قبلی خود به اصفهان طی یک تصمیم 
تاریخ ساز تکمیل ورزشگاه نقش جهان را با همکاری استانداری اصفهان به فولاد مبارکه سپردند، 

این امر باعث شد تا با همت فولاد مبارکه شاهد به بهره برداری رسیدن این ابرطرح باشیم.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه: ورزشگاه نقش جهان

 هدیه ای به مردم شریف اصفهان و کشور ایران
مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهان در این آیین گفت: از آنجایی که این پروژه یکی از مطالبات 
مردم اصفهان بود در سفر قبلی معاون اول محترم رئیس جمهور مصلحت بر این شد که مدیریت 
اجرایی ورزشــگاه نقش جهان برای تکمیل و بهره برداری از ســوی وزارت ورزش و جوانان به 
فولاد مبارکه واگذار گردد، به همین دلیل طی برگزاری جلسات متعددی با مسئولین استان، 

وزارت ورزش و جوانان و شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی بالاخره تصمیم بر آن شد که 
فولاد مبارکه ســاخت و تکمیل ورزشگاه را برعهده بگیرد و در عوض طی مذاکرات انجام شده 
بنابر محاسباتی، به مدت 20 سال حق بهره برداری از ورزشگاه را داشته باشد. این تفاهم نامه در 
آذرماه 93 به امضای فولاد مبارکه و وزارت ورزش و جوانان کشور و استانداری اصفهان رسید.
دکتر بهرام ســبحانی با بیان این مطلب که مقرر بود طبق توافق انجام شــده کار تکمیل 
ورزشگاه در مدت 20 ماه انجام شود، گفت: بحمدالله الان شاهد آن هستیم که پروژه در مدت 
18ماه به بهره برداری رسیده ضمن اینکه اگر برخی مشکلات از قبیل قابل استفاده نبودن چمن 
قبلی و تایید نشدن رختکن های قبل، از سوی فدراسیون فوتبال آسیا سر راه ما قرار نمی گرفت 
این طرح می توانست چندین ماه زودتر به بهره برداری برسد. اگرچه همین امر باعث شد که ما 
عملیات زیرسازی چمن و استانداردسازی رختکن ها را از سر بگیریم و مطابق با استانداردهای 
روز دنیا به شکلی کاملتر و با کیفیت تر آنها را آماده کنیم. در هر صورت نتیجه همه این تلاشها 

این شد که امروز اصفهان از یک ورزشگاه مطابق با استانداردهای روز دنیا برخوردار شود.
وی در خصوص میزان سرمایه گذاری فولاد مبارکه در این طرح تصریح کرد: فولاد مبارکه 
طی این 18 ماه حدود 300 میلیارد ریال در اجرای این پروژه سرمایه گذاری کرد. این در حالیست 
که قبل از تحویل گرفتن این ورزشگاه نیز به میزان 180 میلیارد ریال دیگر کمک کرده بود.

دکتر سبحانی ظرفیت ورزشگاه نقش جهان را  75 هزار نفر اعلام کرد و ضمن ابراز خوشحالی 
از اینکه فولاد مبارکه توانســته است موجبات خوشحالی مردم اصفهان و ایران را فراهم کند، 
گفت: تلاش کردیم تا ورزشــگاهی مطابق با آنچه که از نگاه فدراسیون فوتبال آسیا برای یک 

ورزشگاه استاندارد مورد نیاز است را در این مجموعه تدارک ببینیم.
مدیرعامل فولاد مبارکه در خاتمه سخنان خود از نگاه مثبت دولت و نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی که فولاد مبارکه را در مسیر خدمت به جامعه رهنمون نمودند، قدردانی کرد 
و افزود: از همه کسانی که در پست های مختلف، فولاد مبارکه را در راه تکمیل این پروژه ملی 

یاری رساندند، تشکر و قدردانی می نمائیم.

در اقتصــاد مقاومتی یکــی از جهت گیری های اصلی، دانش بنیان بودن اقتصاد اســت. وقتی 
می گوییم اقتصاد دانش بنیان باشد لزومی ندارد یک شرکت فقط در خصوص نانو تکنولوژی یا 
بیوتکنولوژی کار کند بعنوان مثال می توان فولاد مبارکه را بر اساس دانش بنیانی آن اداره کرد 
و همه بخشهای اقتصادی و اجرایی این شرکت را به دانش متکی کرد. راه طی شده در فولاد 
مبارکه تاکنون بدرســتی انتخاب و پیموده شده است. تحقیق و توسعه در بنگاه های صنعتی 
باید جایگاه خود را پیدا کند. بنگاهی که متکی به تحقیق و توسعه باشد. هم هزینه تولیدش 
کاهــش پیدا می کند، هم قدرت رقابت و تنــوع و کیفیت محصولاتش بالاتر می رود. ارتباطی 
که امروز فولاد مبارکه با اکثر دانشــگاه های کشــور برقرار نموده و از نتایج آن استفاده می کند 
راه پیشرفت و تعالی این سازمان را همواره کرده است یعنی این دانش بنیان کردن. با اتکا به 
همین رویکرد و دستاوردهاست که مدیرعامل این شرکت با افتخار اعلام می کند که 54 درصد 

محصولات صادراتی فولاد مبارکه به اروپا صادر شده است.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه با بیان اینکه امروز فولاد مبارکه به یک نهاد توســعه ای 
مبدل شده است تصریح کرد: فولاد مبارکه به جایی رسیده است که فقط به تولید فولاد فکر 
نمی کند و اساسا خود را موظف به تولید فولاد نمی داند اینکه احساس می کند باید در بندرعباس 
ایفای نقش نماید و یا در جایی دیگر کارخانه فولادسازی احداث کند و به موازات همین اقدامات 
نسبت به فعالیت ها وخدمات اجتماعی همت می گمارد، همه و همه اینها از مولفه های آینده نگری 
این شرکت و مسئولیت پذیری آن در بخش مسئولیت های اجتماعی است که قابل تقدیر است. 
دکتر جهانگیری در بخش دیگری از ســخنان خود خاطرنشان کرد: برای توسعه صنعتی 
ایران، مهم این اســت که یک برنامه صحیح داشــته باشیم. بدانیم ایران را به کجا می خواهیم 

ببریم. ببینیم صنعت ایران در چه بخشــهایی قابلیت توســعه دارد که به یقین یکی از بهترین 
زمینه های توســعه صنعتی ایران، صنایع معدنی اســت، صنایعی که متکی بر منابع طبیعی و 
خدادادی ایران است. خداوند تبارک و تعالی در ایران نعمات بزرگ و فراوانی از جمله نفت، گاز و 
منابع معدنی قرار داده است. خوشبختانه در این خصوص برنامه های وسیعی برای توسعه میادین 
نفتی و گازی وهمچنین استفاده بهینه از مواد معدنی داریم که یکی از مهمترین این برنامه ها 
در چارچوب اقتصاد مقاومتی جلوگیری از خام فروشی این ذخایر است برنامه ها و راهبردهایی 
که باعث می شود این منابع را در صنایع مختلف بکار بگیریم و بعد از آن با ارزش افزوده بالاتر 

به محصولاتی با ارزش و صادراتی مبدل کنیم.
معاون اول رئیس جمهور یادآور شد: خوشبختانه در ایران برای توسعه صنعت فولاد ایران 
گاز و سنگ آهن کافی وجود دارد فقط مهم این است که کسانی که می خواهند این دو ماده 
را به فولاد تبدیل کنند در کشور وجود داشته باشد. از آنجایی که سابقه صنعت فولاد در ایران 
به دهه چهل برمی گردد خوشــبختانه شرایطی فراهم است که ما امروز در داخل کشورمان از 
متخصصین بســیار توانمندی در صنعت فولاد برخوردار باشیم. در همین راستا فولاد مبارکه 
مهندســین مجرب و ارزشــمندی دارند که هر کدام قادر هستند یک فولاد مبارکه جدید در 

ایران ایجاد کنند.
وی با تاکید بر اینکه صنعت فولاد باید با اتکا به همین ســه منبع یعنی نیروی انســانی 
توانمند، منابع طبیعی ســنگ آهن و گاز توسعه یابد افزود: در این راه نه فقط برای بازار ایران 
بلکه برای بازارهای دنیا باید برنامه ریزی مناســبی داشــته باشیم. باید انتخاب کنیم و در نظر 
داشــته باشیم هریک از محصولات ماده معدنی ســنگ آهن قابلیت صادرات دارد و اما اینکه 

کدامیک ارزش افزوده بالاتری برای کشــور ایجاد می کند مهم است؛ می شود سنگ آهن صادر 
کرد می توان کنسانتره صادر کرد، امکان آن هست که کنسانتره را به گندله تبدیل و سپس آنرا 
صادر کنیم. می توان گندله را تبدیل به آهن اسفنجی و بعد از آن صادر کرد فراتر از آن می توان 
آهن اســفنجی را به فولاد خام و شــمش تبدیل و بعد صادر کرد و در بهترین حالت می توان 
فولاد خام را به انواع و اقسام ورق های گرم و سرد، گالوانیزه، رنگی و قلع اندود تبدیل و بعد از 

آن صادر کرد. در هر حال در هر مرحله از اینها یعنی ارزش افزوده بالاتر.
جهانگیری با تاکید بر اینکه همه واحدهای صنعتی بایدبخشــی از این محصولات خود را 
به بازار بین المللی صادر کنند. گفت: به یقین وقتی که بنگاه به بازار بین المللی وصل می شود، 
یعنی توانسته کالایی را تولید کند که از لحاظ قیمت و کیفیت به درجه ای رسیده که می تواند 
با بازارهای محلی و بین المللی رقابت کند. در اقتصاد کنونی که عرصه رقابت هر روز سخت تر 
می شود و رقبا دائما همدیگر را از صحنه خارج می کنند اگر هر بنگاه اقتصادی کمی بی احتیاطی 
کند بدون تردید از صحنه رقابت حذف می شود در همین راستا این جای بسی خوشحالی است 
که فولاد مبارکه توانســته در منطقه منا و خاورمیانه و شمال آفریقا به عنوان بزرگترین تولید 
کننده و جزء 10 تولید کننده فولاد دنیا مطرح شــود از این رو به مهندســین فولاد مبارکه و 

کارشناسانی که در این شرکت زحمت می کشند، افتخار می کنیم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت: افتتاح ماشین ریخته گری 

شماره 5 در فولاد مبارکه مصداق بارز اقتصاد مقاومتی است
وزیر صنعت، معدن و تجارت با تاکید بر اینکه توسعه صنعت در کشور باید هر چه سریعتر 
محقق گردد، گفت: در بخش صنعت فولاد و صنایع پایین دستی آن هدف این است که ظرف 

6 تا 7 سال آینده به 50 میلیون تن فولاد خام برسیم.
نعمت زاده افزود: در زمینه ورق در دنیا بازار خوبی پیش روی تولیدکنندگان کشور 
ما قرار دارد این جای بسی خوشحالی است که اعلام کنیم در بازدیدی که از یک شرکت 
ژاپنی در تایلند داشــتیم به وضوح دیدیم که از ورقهای شــرکت فولاد مبارکه در این 
کارخانه استفاده می شود. همچنین در جریان نشستی که با یک گروه قطعه ساز خودرو 
داشتیم، آنها نیز آشنایی و رضایت کامل از ورقهای فولاد مبارکه داشتند که این نیز برای 

ما باعث افتخار است.
وی خاطرنشان کرد: کشور ما در آینده با تولید 25 میلیون تن انواع ورق مطمئنا در جهان 

حرفی برای گفتن خواهد داشت.
وزیر صنعت،  معدن و تجارت تصریح کرد: اگر بتوانیم سنگ آهن بیشتری تولید کنیم مسلما 
می توانیم فراتر از میزان فعلی تولید کنیم. به خاطر داشته باشیم به جای این که انرژی و مواد 
معدنی خام صادر کنیم بهتر است این ظرفیت های بالقوه را به محصولات با ارزش افزوده بالاتر 

تبدیل کنیم این رویکرد یقینا در راستای سیاستهای مقام معظم رهبری است.
نعمت زاده افزود:  افتتاح ماشین ریخته گری شماره 5 در فولاد مبارکه مصداق بارز اقتصاد 
مقاومتی است که با تکیه بر توانمندی داخلی به مورد اجرا درآمد. در اصفهان و کل کشور ما 
توانایی بســیار خوبی برای ساخت قطعات و تجهیزات و مجموعه های صنعتی داریم، انشاءالله 

روزی برسد که ما کل خط تولید فولاد را از ابتدا تا انتها در داخل تولید کنیم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت تصریح نمود: ما سرمایه گذاران خارجی را مجاب کردیم 
به جای این که ماشــین آلات به ما بفروشند، درکشور ما سرمایه گذاری اقتصادی داشته 
باشند در این راستا ما امیدواریم نه تنها بتوانیم فولاد کشورمان را صادر کنیم بلکه طراحی 
و احداث کارخانه فولاد را در خارج از کشور دنبال نمائیم. این توانمندی نزد متخصصان 
این شــرکت وجود دارد که اجرای پروژه ها در خارج از مرزهای ایران را در دست گیرند. 
بنابراین فضای مناسبی برای جوان های تحصیل کرده ما فراهم شده است نباید به آنچه 
که هستیم و داریم راضی باشیم. توان کشور و ظرفیت کشور ما بالاخص در بخش نیروی 
انســانی بســیار بالا است. اصفهان باید برای توســعه صنعتی کشور موتور محرک باشد 

همانطور که تاکنون بوده است.
وی در پایان خاطرنشان کرد: از دکتر سبحانی مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهان که از مدیران 
مجرب، موفق و با صلاحیت صنعت فولاد کشورند و سکان شرکت فولاد مبارکه را با موفقیت در 
دست گرفته است و در بخش مسئولیت های اجتماعی شرکت نیز به خوبی ایفای نقش می نمایند 
تشــکر و قدردانی می نمائیم. امیدواریم با همیاری همکاران ایشان و با وحدت و انسجامی که 

در این مجموعه سراغ داریم در آینده نیز شاهد پیشرفتهای بیشتری در این شرکت باشیم.
دکتر سبحانی: توسعه شرکت فولاد مبارکه ثمره خودباوری

 و تلاش پولاد مردان ایران اسلامی است
مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهان با بیان این که توسعه شرکت فولاد مبارکه ثمره خودباوری 
و تلاش پولاد مردان ایران اسلامی است، به تشریح فعالیتهای صورت گرفته در این پروژه پرداخت 
و گفت: مبلغ کل اجرای پروژه در ماشــین ریخته گری شــماره 5 و تاسیسات آبرسانی آن بالغ 
بر 5025 میلیارد ریال بوده که ســهم ســرمایه گذاری ارزی آن 37 درصد می باشد که توسط 
شرکتهای شیان، برق آرا، فولاد تکنیک، رسول ماشین، پولاد کرین، بهسازان، کاوه صنعت و با 

مشاوره و نظارت شرکت مهندسی فولاد مبارکه به اجرا درآمد.
دکتر بهرام سبحانی در آیین افتتاح ماشین ریخته گری شماره 5 افزود: این پروژه با هدف 
افزایش ظرفیت تولید تختال از 5/4 به 7/2 میلیون تن در سال از تاریخ 25 فروردین ماه 1393 

آغاز و طی مدت 28 ماه مورد بهره برداری قرار گرفت.
وی در ادامه حجم تجهیزات نصب شــده در این پروژه را 7700 تن، حجم خاکبرداری را 
85000 متــر مکعب، حجم بتن ریزی را 60000 متر مکعب و آرماتوربندی را 3600 تن بیان 
داشــت و گفت: محصول تولیدی در این ماشــین ریخته گری تختال با ضخامت 200-250 

میلیمتر و عرض تا 2 متر می باشد.
مدیرعامل فولاد مبارکه همچنین به پروژه های طرح افزایش ظرفیت از 5/4 تن به 
7/2 تن نیز اشاره نمود و گفت: احداث واگن برگردان شماره2، احداث مگا مدول احیا 
مستقیم، بازسازی کوره های قوس الکتریکی و افزودن کوره پاتیلی، ماشین ریخته گری 
شماره 5، تاسیســات تامین و توزیع آب ماشین ریخته گری شماره 5، خرید دیماند 
مازاد برق و گاز و توســعه تاسیســات مربوطه، احداث واحد آب سبک بدون املاح و 
احداث واحد اکســیژن )مدول B( از مهمترین پروژه های انجام شده برای رسیدن به 

این ظرفیت می باشد.
وی بهره برداری از ماشین ریخته گری شماره5 و افزایش ظرفیت تولید فولاد خام شرکت 
به میزان 1/8 میلیون تن با 33 درصد افزایش با رعایت هزینه و زمان تعیین شــده را نشــان 
شایستگی و همت والای همکاران خود در فولاد مبارکه، همکاری پیمانکاران و مشاوران توانمند 

داخلی دانست و از تلاش همه این عزیزان تشکر نمود.
اصفهان-محمدعلیشاهعلی

خاطراتحسینشریعتمداریازپیروزیانقلاب
کتابشد

مدیر دفتر تاریخ شفاهی حوزه هنری از چاپ خاطرات حسین شریعتمداری، 
مدیر مسئول روزنامه کیهان، در آینده نزدیک خبر داد.

حجت الاسلام و المســلمین سعید فخر زاده، مدیر دفتر تاریخ شفاهی حوزه 
هنری انقلاب اسلامی در گفت وگو با تسنیم، با اشاره به پروژه های جدید این دفتر 
گفت: انتشار خاطرات حسین شریعتمداری، مدیر مسئول روزنامه کیهان از جمله 

کارهای در دست انجام است که امیدواریم در آینده نزدیک به چاپ برسد.
وی ادامه داد: خاطرات وی از سوی دفتر تاریخ شفاهی حوزه هنری ضبط شده 
و چند نفر کار ضبط را انجام داده اند. این خاطرات شامل حوادث پیش از انقلاب 
است که جلد نخست را تشکیل می دهد. قرار است خاطرات بعد از انقلاب در جلد 
مجزایی به چاپ برســد. به گفته فخرزاده؛ شــریعتمداری از جمله شخصیت های 
تأثیرگــذار در حوادث انقلاب بود که بعد از انقلاب به عنوان یک روزنامه نگار وارد 
عرصه شد. شنیدن و خواندن خاطرات یکی از روزنامه نگاران مؤثر در انقلاب اسلامی 
برای خیلی ها می تواند جذاب و خواندنی باشد. مدیر دفتر تاریخ شفاهی حوزه هنری 
همچنین از اتمام جلد دوم خاطرات جواد منصوری خبر داد و گفت: جلد نخست 
این خاطرات که با محوریت اتفاقات و حوادث پیش از انقلاب بود، به چاپ رسیده 
اســت. جلد دوم در بردارنده خاطرات راوی از سال های پس از انقلاب است که به 

سوره مهر تحویل داده و قرار شده است که به چاپ برسد.
کارگردان»شاهزادهروم«

یکانیمیشندربارهعاشوراساخت
انیمیشن »مردی که خودش را کشت« به کارگردانی هادی محمدیان )سازنده 

پویانمایی تحسین شده »شاهزاده روم«( در خبرگزاری فارس، رونمایی شد.
در این مراســم محمدحسین رجبی دوانی مورخ و تحلیلگر در ارتباط با این 
انیمیشــن که با اشــاره به زندگی عمربن سعد ساخته شــده گفت: در کل نفس 
پرداختن به موضوعاتی که می تواند در جامعه و بخصوص در جوانان ما برای دفاع 
از ارزش های دینی ایجاد انگیزه کند بســیار خوب است؛ همچنین آموزه هایی که 
می تــوان از حوادث مهم تاریخی اتخاذ کرد در قالب هنر ســینما اهمیت ویژه ای 
خواهند داشــت و معتقدم باید فضا فراهم تر شود و از افرادی که دست به ساخت 
چنین آثاری می زنند تقدیر و حمایت کرد. محمدامین همدانی تهیه کننده انیمیشن 
»مردی که خودش را کشــت« و مدیر خانه پویانمایی انقلاب اســلامی نیز گفت: 
خانه پویانمایی انقلاب اســلامی سفارش دهنده این اثر بود و کار توسط گروه هنر 
پویا تولید شــده است که به جرات می توانم بگویم در حال حاضر یکی از بهترین 
گروه های انیمیشن ســاز فعلی در کشور هستند. در این مدت انیمیشن های بسیار 

خوبی از این گروه دیدیم که به صورت مستقل و کاملا خصوصی تولید شدند.
وی دربــاره کارگردان این  اثر نیز گفت: هادی محمدیان انیمیشــن »مردی 
که خودش را کشت« را کارگردانی کرده است که قبلا »شاهزاده روم« را ساخته 
بود اما هدف از تولید این انیمیشن نشان دادن راه های نزدیک شدن به مقوله های 
جدی و حساس دینی  است که خیلی کم دیده شده تا فردی در این باره آثاری را 
به تصویر بکشد و ما در حال حاضر راه های مختلفی را تنظیم می کنیم که بتوانیم 

به گفته های تاریخی و مفاهیم دینی بپردازیم.
گفتنی است، انیمیشن »مردی که خودش را کشت« به زودی از چندین شبکه 

تلویزیونی روی آنتن خواهد رفت.

ریشهشیطانیفقروفحشا
»شیطان، شما را )به هنگام انفاق( وعده فقر و تهیدستی 

می دهد، و به فحشــا )و زشتیها( امر می کند؛ ولی خداوند 

وعده آمرزش و فزونی به شما می دهد، و خداوند قدرتش 

وســیع، و )به هــر چیز( دانا اســت )به همیــن دلیل، به 

وعده های خود، وفا می کند(.
البقره-۲6۸

حجت الاسلام والمسلمین جعفر شجونی عضو شورای 
مرکزی جامعه روحانیت مبارز تهران صبح دیروز دار فانی 

را وداع گفت.
به گزارش فارس، حجت الاسلام والمسلمین جعفر شجونی 
عضو شورای مرکزی جامعه روحانیت مبارز تهران و از اعضای 
شورای مرکزی حزب مؤتلفه اسلامی که به علت عارضه قلبی و 
کاهش قند خون روز شنبه در بیمارستان فیروزگر تهران بستری 

شده بود صبح دیروز دار فانی را وداع گفت.
حجت الاســلام جعفر شــجونی از مبارزان قبل از انقلاب 
اسلامی بود که در کارنامه فعالیت های مبارزاتی خود همراهی 

با شهید نواب صفوی را داشت.
وی متولد 1311 در شهرســتان فومن بــود و در دوران 
رژیم پهلوی به دلیــل همراهی با نهضت امام خمینی زندانی 

و دستگیر شده بود.
تشییع از مسجد هدایت 

پیکر مرحوم حجت الاسلام والمسلمین جعفر شجونی از 
اعضای فقید جامعه روحانیت مبارز تهران و شورای مرکزی حزب 
موتلفه اســلامی ، ساعت 9 صبح امروز دوشنبه 17آبان ماه از 
مســجد هدایت واقع در پاسداران، نیستان سوم بلوار شهرزاد، 
خیابان هدایت تشییع و سپس در قطعه 21 بهشت زهرا)س( 

در جوار شهدای هفتم تیر به خاک سپرده خواهد شد.
آیت الله موحدی کرمانی امام جمعه موقت تهران و دبیرکل 
جامعه روحانیت مبارز بر پیکر مرحوم حجت الاسلام شجونی 

نماز می خواند.

حجت الاسلام والمسلمین شجونی  یار صدیق امام و رهبری 
دار فانی را وداع گفت

روحانیت درباره ویژگی های وی اظهار داشت: مرحوم شجونی 
از مبارزیــن فعال قبل و بعد از انقلاب بود و منبرهای او وجهه 

مبارزه ای داشت.
آیت الله موحدی کرمانی با بیان اینکه مرحوم شجونی حقیقتا 
به اصل ولایت چه در زمان امام و چه در زمان مقام معظم رهبری 
به شدت پایبند بود ، تاکید کرد:  ایشان در امر حمایت از ولایت 
بسیار محکم و استوار گام برمی داشت و در اجرای دستوراتی که 

امام می دادند، جزو افراد فعال بود.
دبیرکل جامعه روحانیت مبارز با اشــاره به نقش مرحوم 
شجونی در پخش اعلامیه های امام در دوران خفقان رژیم شاه 
یادآور شد: ایشــان از اعضای فعال جامعه روحانیت مبارز بود 
که در جلســات نیز حضور داشت و امیدوارم خداوند ایشان را 

رحمت کند. وی همچنین به نقش حجت الاسلام شجونی در 
دوران فتنه اشــاره کرد و گفت: آن مرحوم در جریان فتنه از 
افرادی بود که بسیار محکم در مقابل فتنه ایستاد و افشاگری 

و روشنگری کرد و نقش بسیار خوبی داشت.
رئیس مجلس تسلیت گفت 

علی لاریجانی رئیس مجلس شــورای اسلامی نیز با صدور 
اطلاعیه ای درگذشت حجت الاسلام جعفر شجونی عضو شورای 

مرکزی جامعه روحانیت مبارز را تسلیت گفت.
در این اطلاعیه آمده اســت : درگذشــت حجت الاسلام و 
المسلمین آقای شیخ جعفر شجونی نماینده دوره اول مجلس 
شورای اســلامی، عضو شورای مرکزی جامعه روحانیت مبارز 
تهران و حزب مؤتلفه اســلامی را به دوستداران و بیت محترم 

ارائه گزارش سند هوافضای کشور به رهبری
رهبرانقلاب:بودجهفضاییکشور

کماست
دبیر ستاد راهبری اجرای نقشه جامع علمی کشور با اشاره 
به ارائه گزارش سند هوافضای کشور خدمت رهبر معظم انقلاب، 

از انتقاد ایشان نسبت به کم بودن بودجه این بخش خبر داد.
منصور کبگانیان درباره وضعیت طرح های تحقیقاتی فضایی کشور 
به تسنیم گفت: ستاد راهبری اجرای نقشه جامع علمی کشور  نقشه و 
سند هوافضای کشور را نهایی کرد و این سند به تصویب شورای عالی 

انقلاب فرهنگی رسید و توسط رئیس جمهور ابلاغ شد.
وی با بیان اینکه سند هوا فضای کشور بطور دائم توسط ستاد راهبری 
اجرای نقشه جامع علمی کشور رصد می شود، افزود: گزارش این موضوع 

نیز تهیه و نتیجه آن خدمت رهبری تقدیم شده است.
دبیر ستاد راهبری اجرای نقشه جامع علمی کشور خاطرنشان کرد: 
در این گزارش بخش هوایی موضوع کامل جمع بندی شده و در بخش 
فضایی به آسیب ها اشاره شده است. بودجه های این بخش همان طور که 
رهبر انقلاب فرمودند کم است و برخی محققان حوزه نسبت به تعطیلی 
یــا نیمه تعطیل بودن طرح های مربوط به این حوزه گلایه دارند و باید 

دنبال راه حل باشیم.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی از مسئولان کشور درخواست کرد 
توزیع بودجه طرح های تحقیقاتی و راهبردی کشور به خصوص در بخش 

فضایی و فناوری صلح آمیز هسته ای تقویت شود.
در جلسه شورای عالی فضای مجازی

 به ریاست رئیس جمهور
بخشهاییدیگرازسندتبیینالزامات

شبکهملیاطلاعاتتصویبشد
شــورای عالی فضای مجازی در ادامه بررسی سند تبیین 
الزامات شبکه ملی اطلاعات، بندهای دیگری از اصول حاکم بر 

طراحی این شبکه را بررسی و تصویب کرد.
در جلسه شورای عالی فضای مجازی که شامگاه شنبه و به ریاست  
حسن روحانی برگزار شد، محورهای خدمات شبکه ملی اطلاعات بررسی 

و با اصلاحاتی مورد تصویب قرار گرفت.
به گزارش تســنیم، فصول خدمات شــبکه ملــی اطلاعات دارای 
ویژگی های مدیریتی و امنیتی است و در چهار محور خدمات ارتباطی، 
خدمات پایه کاربردی ، خدمات سالم ســازی و امنیت و پشــتیبانی از 
خدمات کمی، کیفی و هوشیاری فرهنگی - تجاری قابل دسته بندی است.
یادآوری می شود در جلســه قبل این شورا، محورهای شبکه ملی 
اطلاعات به عنوان زیرســاخت ارتباطی کل فضای مجازی، استقلال و 

مدیریت شبکه ملی اطلاعات مورد تصویب قرارگرفته بود.

خبر دیگر این که مراســم ختم 
مرحوم حجت الاســلام جعفر شجونی 
ســاعت 15:30 تا 17 روز چهارشنبه 
)19 آبان ماه( در مســجد نور تهران 

برگزار می شود.
مرحوم شجونی 

از مبارزین فعال قبل و بعد 
از انقلاب بود

آیت الله محمدعلی موحدی کرمانی 
دبیــرکل جامعه روحانیــت مبارز در 
گفت و گو با فارس با اشاره به درگذشت 
حجت الاسلام شجونی از اعضای جامعه 

تســلیت گفته، برای آن مرحوم رحمت و غفران الهی و برای 
بازماندگان صبر و اجر از درگاه خداوند متعال مسئلت می کنم.

بیانیه جامعه روحانیت ، جمعیت وعاظ
 و حزب موتلفه 

جامعه روحانیت مبارز تهران ، حزب موتلفه اسلامی و جامعه 
وعاظ نیز به مناسبت درگذشت حجت الاسلام والمسلمین جعفر 
شجونی بیانیه ای صادر کرد. در بخشی از این بیانیه با اشاره به 
شخصیت و سوابق حجت الاســلام شجونی آمده است : او که 
با 25 بار تحمل زندان از پیشــتازان روشنگری در عصر تاریک 
پهلوی بود، شجاعتی کم نظیر در بیان آنچه حق می یافت داشت 
و مبارزه خود را از دوره نهضت ملی شدن صنعت نفت در کنار 
شهید نواب صفوی آغاز نموده بود. با آغاز نهضت امام خمینی، 
منبرهای آتشینش کابوس دژخیمان بود و صراحت کلامش که 
همراه با لطافت، خلوص، صفا و فروتنی بود، جذب کننده جوانان 
به مبارزه شد تا سرانجام در پاریس به جمع یاران امام پیوست و 
در پرواز دوم انقلاب، به ایران بازگشت. در این بیانیه همچنین 
تصریح شــده است : معتقد به کار جمعی بود و در تشکل های 
معتقد به ولایت فقیه، همچون جامعه روحانیت مبارز، جامعه 
وعاظ و حزب موتلفه اســلامی پرخروش ظاهر می گشــت. در 
طول سال های مبارزه حبس و ممنوع المنبر شدن مانع او برای 
تلاش در جهت بصیرت افزایی جامعه نشد و در سال های پس 
از پیروزی انقلاب اســلامی نیز، هیاهوی دشمنان از انگیزه او 
نکاست. شجاعت او در بیان حقایق همراه با شجاعت پذیرش و 
اعلام خطا در هنگام یافتن حقیقتی برخلاف نظر خویش بود.

حجت الاسلام جعفر شجونی در سال 1311 در فومن 
به دنیا آمد. 

مرحوم حجت الاسلام شجونی عضو جامعه روحانیت مبارز و 
عضو شورای مرکزی حزب موتلفه اسلامی بوده و در طول رژیم 
طاغوت به دفعات به دلیل مبارزات سیاســی به زندان افتاده و 

تحت شکنجه های سخت قرار گرفته بود. 
حجت الاسلام شجونی که از همرزمان شهید نواب صفوی در 
دوران مبارزه با رژیم طاغوت محسوب می شد در طول مبارزات 

25 بار دستگیر و به زندان افتاده بود. 
پس از پیروزی انقلاب اسلامی از سوی مردم کرج به مجلس 

شورای اسلامی راه یافت. 
حجت الاسلام شــجونی دایرهًْ المعارف خاطرات انقلاب و 
اتفاقات پیرامون نهضت اسلامی بود، وی که از ابتدای شکل گیری 
جریان انقلاب به عنوان یکی از خطبا و منبری های توانا در این 
جریان حضور داشته، تمام اتفاقات مربوط به انقلاب را به  خوبی 

در خاطر داشت.
بازداشت در دوران پهلوی

مرحوم حجت الاسلام شجونی درخصوص زندان رفتن خود 
در زمان رژیم پهلوی می گوید: »سال 1334 اولین زندان ما بود 
با شهید نواب صفوی و اولین عکس متعلق به 59 سال قبل است 
و عکس دیگر نیز مربوط به سال 1352 در کمیته مشترک است. 

من 25 بار زندان بودم اما مدت آن کم و زیاد بود.«

وی در بازگویی خاطرات خود از آن روزها این گونه نقل 
می کند: »در ســال 1352 چند وقتی بود که از طرف رژیم 
شاه به خاطر ســخنرانی ها و مطالبی که در منبرهایم طرح 
می کردم ممنوع المنبر شــده بودم. روزی آقایی از من برای 
سخنرانی در مســجد حجت واقع در خیابان اتابک خیابان 
خاوران، روبروی پارک فدائیان اسلام )مسکرآباد سابق( دعوت 
کرد. با خودم گفتم اینجا کسی من را نمی شناسد، دعوت آنها 
را قبول می کنم. ســر وقت در مسجد حجت حضور یافته و 
بالای منبر رفتم. حدود نیم ســاعت صحبت کرده بودم که 
ناگهان ســر و کله مأمورین شهربانی پیدا شد ، فهمیدم که 
برای دستگیری من آمده اند و به ناچار سخنرانی را نیمه تمام 
گذاشته و از منبر پایین آمدم. مرا دستگیر کرده و به پاسگاه 
هاشــم آباد بردند و تا پاسی از شب در آنجا بودم. سپس یک 
عینک لاستیکی به چشمم زدند و دیگر جایی را نمی دیدم و 
مرا به کمیته مشترک ضدخرابکاری رژیم شاه واقع در میدان 

توپخانه بردند...«
روایت شجونی از قیام 15 خرداد 

حجت الاسلام جعفر شجونی در 13 خردادماه سال 1392 
در گفت وگویی با خبرگزاری فارس به عنوان کسی که در 15 
خردادماه 1342 حضور داشــته، از خاطــرات خود در آن روز 
این گونه یاد کرد: »رئیس  ساواک بازار، آشکارا می گفت شجونی 
روزی بدنه بازار را با سخنرانی به آتش می کشد. بنده آن زمان 

روزی 10 تا 12 بار سخنرانی داشتم ساعت 12 شب 15 خرداد 
همسر سید غلامحسین شیرازی به من زنگ زد که همسرم را 
دستگیر کردند و مأموران ساواک در هنگام دستگیری به شما 

فحاشی می کردند...
تــا لباس هایم را گم و گــور کنم صدای زنگ خانه من به 
صدا درآمد تا مأموران موفق شــوند در خانه مرا بشکنند، من 
از دیوار همسایه پریدم و فرار کردم... چند وقتی که از قم فرار 
کردم در باغ های کرمانشــاه پنهان بودم تا اینکه دوســتانی را 
که دســتگیر کردند بعد از ســه ماه آزاد کردند. بعد از آنکه به 
ملاقات دوســتان آزادشده ام رفتم مرا دستگیر کردند و بعد از 

یک روز، آزادم کردند.«
 ضبط اموال پهلوی به حکم امام

مرحوم حجت الاسلام شجونی با اشاره به اینکه یک ماه پس 
از انقلاب حکم سرپرستی را دریافت کرده بود، می گوید: »عین 
حکم امام)ره( برای سرپرستی بنده در کاخ شمس همین است: 
»جناب ثقه ًْالاســلام آقای حاج شیخ جعفر شجونی، جنابعالی 
مأموریت دارید که اموال خاندان پهلوی و بستگان ایشان را که 
در شــهر کرج و حومه قرار دارد از اموال منقول و غیرمنقول و 
مستغلات همه را ضبط نموده و محافظت کنید و نیز خانه هایی 
را که اداره ســاواک برای مأموران خود ساخته است در اختیار 
افراد بی خانه بگذارید و چنانچه کارهای فوق، احتیاج به مخارجی 
دارد از اموال مذکور فروخته و صرف کنید از خدای تعالی ادامه 

توفیقات آن جناب را خواستارم. 
موضع گیری علیه فتنه و فتنه گران

مرحــوم حجت الاســلام شــجونی از جمله خــواص و 
شخصیت هایی بود که بعد از فتنه 88 به روشنگری پرداخته و 

علیه سران فتنه موضع گرفت . 
حجت الاســلام شجونی در برنامه زنده تلویزیونی »دیروز، 
امروز، فردا« که در تاریخ 10 بهمن  ماه ســال 1388 از شبکه 
ســوم سیما پخش شد؛ با اشــاره به عدم حضور برخی از افراد 
اصلاح طلب در مناظرات تلویزیونی، دلیل آن را رو نشدن اهداف 

آنها و اینکه حرفی برای گفتن ندارند عنوان کرد.
وی با بیان اینکه ما راضی نیستیم که هیچ  کس بی شخصیت 
و بی آبرو شــود و این اتفاق هیچ لذتی ندارد،  اظهار داشــت: 
»عده ای بعد از انتخابات تیشه به ریشه خود زدند و در واقع سران 
فتنه باعث شده اند که منافقان و افرادی که پاسدارها را قتل عام 
می کردند وارد میدان شوند و گروه هایی مانند سلطنت طلبان و 
بهایی ها ابراز وجود کنند تا جایی که در روز عاشورا، 80 بهایی 

دستگیر شد.«
جعفر شجونی در برنامه »دیروز، امروز، فردا« خاطرنشان 
کرد : »من از جوانی در سیاست هستم و 25 بار زندان رفته ام 
ولی با وجود 60 ســال فعالیت سیاســی خسته نشده ام اما در 
سال های اخیر سکوت کرده بودم ولی امروز به دلیل رفتار برخی 

از افراد دوباره مانند دوران جوانی فعال شده ام.«

نگاهی به زندگی مرحوم حجت الاسلام شجونی

از 25 بار دستگیری در رژیم طاغوت تا موضع گیری قاطع علیه سران فتنه 


